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PROTOKÓŁ Nr XLII/22

Z Sesji Rady Gminy Ciechanów w dn. 27 maja 
2022 roku w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.

W Sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15
radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:

1. Pan Marek Kiwit – Wójt Gminy
2. Pan Artur Frączkowski - Zastępca Wójta

Gminy
3. Pani Katarzyna Krupińska – Sekretarz

Gminy



4. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy
5. Pan Adam Olszewski – Radca Prawny
6. Pan Sławomir Rudnicki – Radny Powiatu

Ciechanowskiego

 

Przebiegobrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski –
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów.
Powitał wszystkich obecnych oraz stwierdził
quorum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przewodniczący poinformował o wniosku
Wójta Gminy Ciechanów o zmianę porządku
obrad tj. zdjęcie projektu uchwały w sprawie
zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń
na sprzedaż napojów alkoholowych
przeznaczonych do spożycia w miejscu
sprzedaży na rok 2022 przedsiębiorców
prowadzących punkty sprzedaży na terenie
Gminy Ciechanów oraz o wprowadzenie
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody



na nieodpłatne użyczenie części
nieruchomości w miejscowości Rydzewo.

Rada Gminy jednomyślnie przyjęła porządek
obrad.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad 
wraz z wprowadzonymi zmianami:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Wnioski i uwagi do protokołu z poprzedniej

Sesji.
3. Sprawozdanie z działalności

międzysesyjnej Wójta.
4. Wypowiedzi radnych gminy.
5. Wypowiedzi i zapytania sołtysów.
6. Debata nad Raportem o Stanie Gminy

Ciechanów za rok 2021.
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia

Wójtowi Gminy Ciechanów wotum zaufania
za 2021 rok.

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji
„Gminnego programu profilaktyki i
rozwiązywania problemów alkoholowych
oraz przeciwdziałania narkomanii za 2021
rok”.



9. Debata i przyjęcie sprawozdania
finansowego gminy Ciechanów za 2021 rok
oraz sprawozdania z wykonania budżetu za
2021 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu
Gminy Ciechanów za 2021 rok.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia
Wójtowi absolutorium z tytułu wykonania
budżetu za 2021 rok.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Ciechanów.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na
rok 2022.

14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji
Gminnego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy
w Rodzinie w Gminie Ciechanów za rok
2021.

15. Przyjęcie sprawozdania z zakresu realizacji
zadań z zakresu wspierania rodziny za rok
2021.



16.  Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy
Społecznej za 2021 r.

17. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i
harmonogramu opracowania projektu
Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów do
roku 2030, w tym trybu jej konsultacji.

18. Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu
pieniężnego dla członków ochotniczych
straży pożarnych.

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na nieodpłatne użyczenie części
nieruchomości w miejscowości Rydzewo.

20. Wolne wnioski i zapytania.
21. Odpowiedzi na pytania i wnioski.
22. Zamknięcie obrad.

Ad.2 Wnioski i uwagi do protokołu z 
poprzedniej Sesji.

Brak.

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności 
międzysesyjnej Wójta



Pan Wójt Powitał wszystkich obecnych oraz
złożył życzenia z okazji Dnia Samorządowca.

Pan Wójt poinformował o dwóch otwartych
przetargach: letnie utrzymanie dróg
asfaltowych i potrójnego utrwalenia oraz na
wodociągowanie i rozbudowę stacji
uzdatniania wody w Gumowie.

Pan Wójt poinformował o deklaracji
przystąpienia przez Gminę Ciechanów do
Porozumienia – Partnerstwa miejskiego
obszaru funkcjonowania Ciechanowa, dodał,
że przed podpisaniem porozumienia, Rada
Gminy musi wyrazić zgodę. Poinformował, że
przystąpienie do partnerstwa ułatwi gminom
pozyskiwanie środków zewnętrznych.

Pan Wójt poinformował, że 29 czerwca br. w
hali sportowej MOSiR odbędzie się akcja
informacyjna dla terenu gminy Ciechanów
odnośnie obwodnicy Ciechanowa.

Pan Wójt poinformował, że 3 czerwca br.
zostaną podpisane umowy na otrzymane



dotacje z MIAS. Poinformował, że budowa
świetlicy wiejskiej w Nużewku zostanie
zakończona za ok. 3 m-ce. Poinformował
także, że od 1 czerwca br. rozpocznie się
wycinka poboczy.

Pan Wójt poinformował, że 11 czerwca w
Niestumiu odbędzie się Gminny Dzień Dziecka,
a 21 sierpnia planowane są Dożynki Gminne.

Ad. 4 Wypowiedzi radnych gminy

Radny Kalman odniósł się do XL Sesji RG,
podczas której Wójt wypowiedział słowa i
poruszył kwestie, które nie powinny mieć
miejsca. Radny Kalman przekazał również
Wójtowi ryzę papieru w ramach
rekompensaty, za zużyty papier w celu
udzielania odpowiedzi Radnemu. Radny
Kalman zwrócił się o naprawę nawierzchni
przy ul. Wrzosowej, zapytał także, czy jest
prawdą, że wpłynął do Sądu drugi akt
oskarżenia wobec Wójta? Zapytał, czy jest
prawdą, że Gmina została ukarana za
niewłaściwe prace w Sokołówku, jeśli tak, to
jaka jest wysokość tej kary i kto poniesie



koszty tej kary?

Radny Kalman zwrócił się do
Przewodniczącego RG z zapytaniem dot.
wniosku, złożonego 07.10.2021 r., do dnia
dzisiejszego nie została udzielona odpowiedź.

Radny Petrykowski poinformował, że od 8 lat
trwa sprawa wjazdu przy drodze Nr 616 (przy
P. Fetlińskim). Zapytał, co zostało zrobione
przez ostatnie 3 m-ce? Poinformował, że od
1,5 roku mieszkańcy czekają na poprawienie
nowo wybudowanej drogi przy ul. Słonecznej
w Niestumiu (naprawa gwarancyjna).
Poinformował o bardzo złym stanie drogi
wzdłuż świetlicy. Zapytał, jak wygląda kwestia
chodnika wzdłuż ul. Polnej w Niestumiu i
dlaczego nie trafiły na Polski Ład kwestie
ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Gruduskiej i
zrobienia ciągu drogi od ul. Polnej drogi od
Niestumia do Przążewa?

Radny Jezierski zapytał odnośnie drogi przy
ul. Tulipanowej (Chruszczewo), w zeszłym
roku miało być wykonane na drodze potrójne
utwardzenie i nie zostało wykonane, zapytał,



czy w tym roku będzie to wykonane? W
nawiązaniu do napraw gwarancyjnych, zwrócił
się o naprawę drogi przy ul. Jaspisowej.

Radny Tomporowski poinformował, że w
styczniu br. zgłaszał potrzebę wykonania
organizacji ruchu na 2 drogach
(skrzyżowaniach) w Gumowie, czy zostały
podjęte działania w tym kierunku z GDDKiA?

Ad. 5 Wypowiedzi i zapytania Sołtysów.

Sołtys Rudnicki poinformował, że w ostatni
weekend była kolizja przy 616 z udziałem
pieszych przez brak przejścia dla pieszych.
Poruszył temat budowy chodnika przy ul.
Polnej, naprawę gwarancyjną drogi przy ul.
Słonecznej oraz uprzątnięcie z jezdni piasku i
porostów przy ul. Okrężnej.

Pan Wójt udzielił odpowiedzi:

Pan Wójt odniósł się do przekazanej przez
Radnego Kalmana ryzy papieru, powiedział, że
tego typu prezent przyda się dla Urzędu.

Pan Wójt poinformował, że kolejny rok trwają



ustalenia i obieg dokumentów między
Zarządem Wojewódzkim odnośnie organizacji
ruchu, po raz kolejny były uzupełniane i
odsyłane dokumenty, natomiast 24 marca br.
zostało skierowane pismo w sprawie
udzielenia wyjaśnień, do tej pory nie
otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi oraz nie
mamy wiedzy co się dzieje z naszą
dokumentacją. Dodał, że jest to podobna
sytuacja jak przy przejściu dla pieszych przy
drodze Nr 616. Pan Wójt poinformował, że
odbyły się 3 debaty odnośnie bezpieczeństwa
w naszym Powiecie, w których uczestniczyli
Komendanci i Dyrektorzy Zarządu Dróg
Wojewódzkich, do tej pory nie ma reakcji
odnośnie przejścia dla pieszych.

Odnośnie organizacji ruchu w Gumowie –
zostały skierowane pisma do Zarządcy drogi –
GDDKiA.

Pan Wójt potwierdził, że jedna sprawa toczy
się odnośnie budowy sieci wodociągowej bez
przetargów zaś drugie postępowanie dotyczy
podłączenia posesji do kanalizacji w



Chruszczewie – w tej sprawie odbywały się
rozmowy-negocjacje z poprzednim Wójtem
Gminy Regimin.

Ad. 6 Debata nad Raportem o Stanie Gminy 
Ciechanów za rok 2021.

Pani Sekretarz poinformowała, że Radni
otrzymali Raport, był on również omawiany na
Komisjach Stałych RG. Poinformowała, że nie
wpłynął żaden wniosek od mieszkańców w
sprawie udziału w debacie, natomiast Radni
mają nieograniczony czas wypowiedzi. Pani
Sekretarz przedstawiła dane zawarte w
Raporcie.

Radny Kalman stwierdził na podstawie
Raportu, że od 2018 roku żadna droga gminna
nieutwardzona, nie została wyasfaltowana
(Radny Kalman podał przykłady na podstawie
Raportów). Wszystkie drogi nie uległy
zmianie, zapytał czy nie budowaliśmy żadnej
drogi?

Pani Sekretarz odpowiedziała, że uwaga
Radnego jest słuszna, również zauważyła te



dane, dlatego zapytała pracownika od dróg,
aby potwierdzić te dane. Poinformowała, że z
wyjaśnień pracownika wynika, że te dane są
zgodne ze stanem faktycznym, są
wykonywane modernizacje na nawierzchniach,
ale nie są to drogi nowo powstałe.

Radny Petrykowski poinformował, że powstała
nowa droga w Niestumiu 1,5 roku temu (ul.
Słoneczna), więc powinna przybyć, powstała
droga w Kargoszynie (ul. Willowa i Tarasowa)
– drogi były gruntowe a są asfaltowe, więc
powinno przybyć.

Radny Kalman powiedział, że porównał
Raporty od 2018 roku.

Pani Sekretarz odpowiedziała, że takie dane
otrzymała od pracownika, który poinformował,
że były to modernizacje.

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Ciechanów wotum zaufania za 
2021 rok.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały



w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy
Ciechanów wotum zaufania za 2021 rok.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia wójtowi
absolutorium stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw - 2

Ad. 8 Przyjęcie sprawozdania z realizacji 
„Gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii za 2021 rok”.

Pani Sekretarz przedstawiła sprawozdanie z
realizacji „Gminnego programu profilaktyki i
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz
przeciwdziałania narkomanii za 2021 rok”.
Poinformowała, że sprawozdanie jest
integralną częścią sprawozdania finansowego
z wykonania budżetu za 2021 r. dodała, że
realizacja Programu były szczegółowo
omawiane na posiedzeniach Komisji Stałych.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym



jednomyślnie przyjęła sprawozdanie z
realizacji „Gminnego programu profilaktyki i
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz
przeciwdziałania narkomanii za 2021 rok”.

Ad. 9. Debata i przyjęcie sprawozdania 
finansowego gminy Ciechanów za 2021 rok 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
gminy Ciechanów za 2021 rok.

Pan Skarbnik przedstawiła sprawozdanie z
wykonania budżetu za 2021 rok w
poszczególnych działach. Poinformowała, że
sprawozdanie, zgodnie z ustawą o finansach
publicznych zostało przekazane Radzie Gminy
Ciechanów i Regionalnej Izbie Obrachunkowej
w Warszawie w ustawowym terminie oraz
ogłoszone zostało w BIP-ile oraz Dzienniku
Urzędowym Województwa Mazowieckiego.

Budżet Gminy Ciechanów został przyjęty
Uchwałą Nr XXVI/149/20 Rady Gminy
Ciechanów z dnia 30 grudnia 2020 r.

Uchwalony przez Radę Gminy Ciechanów
budżet po uwzględnieniu zmian przewidywał



realizację dochodów w wysokości
47.308.406,15 zł. Dochody gminy
zrealizowano w kwocie 46.668.947,36 zł, co
stanowi 98,64 % planu.

Dochody bieżące wykonano w kwocie
43.741.054,34 zł na planowane 44.216.997,46
zł tj. 98,64 % zadań całorocznych.



Najważniejszym źródłem dochodów własnych
są wpływy z dochodów podatkowych, które
zrealizowano w kwocie 19.606.338,50 zł na
plan 19.522.808,94 zł, tj. 100,40%. Rada
Gminy obniżyła na 2021 r. górne stawki w
podatku od nieruchomości i w podatkurolnym,
dokonała zwolnień i umorzeń w tych
podatkach. Skutki obniżenia górnych stawek
podatkowych za 2021 r. - 933.183,10 zł, skutki
udzielonych ulg i zwolnień wyniosły –
76.560,35 zł, skutki z tytułu rozłożenia naraty,
odroczenia terminu płatności, zwolnieniaz
obowiązku pobrania, ograniczenie poboru -
6.389,00 zł. Dokonano również na podstawie
ustawy - Ordynacja Podatkowa umorzeń w
kwocie 222.057,11 zł.

Realizacja dochodów w 2021 r. przebiegała
prawidłowo.

Realizacja ogólnego planu wydatków
budżetowych przebiegała następująco: na plan

49.818.291,19 zł zrealizowano 42.288.702,37,
tj. 84,89 % zadań całorocznych. Wydatki



bieżące zrealizowano w 91,96 % na plan
36.643.430,86 zł wykonano 33.698.945,01 zł,
a wydatki majątkowe w 65,20% na plan
13/174.860,33 zł wykorzystano 8.589.757,36
zł.

Zobowiązania niewymagalne wynoszą
753.161,19 zł i łącznie z wykonanymi
wydatkami nie przekraczają planu, a dotyczą
dostaw towarów i usług.

Realizacja wydatków bieżących przebiegała
prawidłowo.

W budżecie na 2021r. wyodrębniono środki w
kwocie 689.426,45 zł na wydatki realizowane
w ramach funduszu sołeckiego. Na dzień 31
grudnia 2021 roku wydatki z tego funduszu
wyniosły 565.570,78 zł. tj. 82,03 %, w tym
wydatki na zadania bieżące wyniosły
186.808,15 zł, przy planie 240.348,11 zł tj.
77,70 % zakładanego planu oraz wydatki
majątkowe 378.763,63 zł, przy planie
449.078,34 zł tj. 84,30%.

     Pani Skarbnik poinformowała, że



zaplanowane przychody budżetu wynoszą
4.550.397,91 zł, których źródłem są wolne
środki w równoważnej kwocie – 3.550.397,91
zł oraz kredyt w kwocie 1.000.000,00 zł
zaciągnięty w Banku Spółdzielczym Płońsk.

Wolne środki za 2021 rok wynosiły
3.554.183,37 zł.

Zaplanowane rozchody budżetu wynoszą
2.040.512,87 zł, w tym:

-   spłaty kredytów   –          1.920.500,00 zł;

- zobowiązania względem urzędu skarbowego
z 2020 r. – 120.512,87 zł;

Spłaty rat kredytów nastąpiły zgodnie z
harmonogramem rat w IV kwartale 2021 r.

Wynik budżetu gminy za 2021 r. zamka się
planowaną nadwyżką w kwocie                     
4.380.244,99 zł. Sytuacja ta jest związana z
brakiem realizacji części zadań
inwestycyjnych, wynikającym z faktu
pandemii COVID 19 i wstrzymanej możliwości
realizowania przetargów, jak i braku



stabilizacji rynkowej firm wykonawczych jak i
zabezpieczających w materiały budowlane. 
Wyodrębniono tez w budżecie wydatki
niewygasające w kwocie ogółem 1.327.580,57
zł dotyczące realizacji następujących zadań:

- „Przebudowa drogi gminnej nr 120255W 
relacji DK w miejscowości Rykaczewo II etap” 
w kwocie 577.580,57 zł;

- „Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości 
Nużewko-zaspokojenie potrzeb społecznych i 
kulturalnych mieszkańców poprawa 
aktywności społeczności lokalnej” w kwocie
750.000,00 zł.

            Stan zadłużenia gminy na dzień 31
grudnia 2021 r. wynosił 10.600.000,00 zł, w
tym dwa kredyty długoterminowe w kwocie –
10.600.000,00 zł, w tym: BS Płońsk
o/Ciechanów.

Radny Truszczyński zapytał co się stało z
kwotą pieniężną na drogę Ujazdówek – Rutki-
Głowice?



Pani Skarbnik odpowiedziała, że została
zniesiona ze względu na zmiany, które zostały
wprowadzone do budżetu w trakcie roku.
Dodała, że w załączniku nr 1 są rozbite
wszystkie wydatki inwestycyjne na WPF.

Pan Wójt dodał, że biuro projektowe, które
projektuje tą drogę (na pewnych odcinkach
stosuje spec ustawę, czyli ZRID-em, aby
wyznaczyć te grunty i otrzymać wycenę ze
Starostwa tych gruntów), w zeszłym roku nie
posiadaliśmy jeszcze dokumentów i
projektów, na podstawie których można było
wycenić wartość tych gruntów i negocjować.
Środki zostały przeznaczone na inne cele. Z
chwilą, kiedy będą projekty i decyzja ze
Starostwa, na pewno od tej drogi nie
odstąpimy.

Radny Petrykowski zapytał, że skoro mamy
taką nadwyżkę, to po co braliśmy kredyt w
wysokości 1 mln zł?

Pani Skarbnik odpowiedziała, że kredyt był
brany w ciągu roku, w zależności od potrzeb a



nadwyżka została wyszczególniona dopiero po
analizie końcowej sprawozdania, które zostało
zamknięte 31 marca.

Radny Petrykowski zadał pytanie odnośnie
wydatków majątkowych wieloletnich – są
dziwne zmiany w ciągu roku, np. budowę
drogi w Chruszczewie, ul. Chruszczewska,
mamy łączne limity, ale limit na 2021 r.
wynosił 60 000,00 zł, potem zostały zrobione
zmiany na 125 000,00 zł a wykorzystaliśmy
47 000,00 zł. stwierdził, że to bezsensowne
podnoszenie limitu w ciągu roku, który nie
został wykorzystany.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że wszystko
robimy zgodnie z zapotrzebowaniem, w
zależności od tego jaka jest później realizacja,
dodała, że na realizację nie ma wpływu.

Pan Wójt dodał, że w trakcie projektowania ul.
Chruszczewskiej powstały problemy z
Zarządem Powiatowym Dróg, który nie
zezwolił na odprowadzenie wód deszczowych
do rowów przy drodze Nr 615, (zwiększenie
nastąpiło w chwili, gdy biuro projektowe



podczas opracowywania projektu zgłosiło
konieczność sporządzenia dodatkowego
projektu odwodnienia ul. Chruszczewskiej do
ul. Wierzbowe)j. Dodał, że zwiększenie nie
zostało zrealizowane, ponieważ projekt nie
jest jeszcze nam oddany.

Pani Skarbnik odczytała uchwałę Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie w sprawie wydania opinii o
przedłożonym przez Wójta Gminy Ciechanów
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021
rok.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
przyjęła sprawozdanie finansowe gminy
Ciechanów za 2021 rok oraz sprawozdania z
wykonania budżetu gminy Ciechanów za 2021
rok stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw - 2



Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Ciechanów za 2021 rok.

Pani Sekretarz odczytała uchwałę Nr
1/22 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Ciechanów z dnia 19 maja 2022 r. o opinii
wykonania budżetu Gminy Ciechanów za 2021
rok i wniosku w sprawie absolutorium dla
Wójta Gminy Ciechanów. Następnie Pani
Sekretarz odczytała uchwałę Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie w sprawie zaopiniowania
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Ciechanów z dnia 23 maja 2022 r. w sprawie
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy
Ciechanów. Poinformowała, że Regionalna
Izba Obrachunkowa w Warszawie pozytywnie
zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej. Nie
stwierdzono uchybień formalnych jak i
merytorycznych niezgodności z dokumentacją
znajdującą się w posiadaniu Izby, a w
szczególności z budżetem na 2021 rok,



sprawozdaniem z wykonania budżetu
jednostki samorządu terytorialnego
zawierającym zestawienie dochodów i
wydatków wynikające z zamknięć rachunków
budżetu gminy oraz opinią Składu
Orzekającego RIO o sprawozdaniu z
wykonania budżetu za 2021 rok.

Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały w
sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z
wykonania budżetu gminy Ciechanów za 2021
roku.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego wraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021
rok stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw - 2

Uchwała w załączeniu do protokołu.



Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
wójtowi absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2021 rok.

Pani Skarbnik odczytała treść projektu
uchwały w sprawie udzielenia wójtowi
absolutorium z tytułu wykonania budżetu.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia wójtowi
absolutorium z tytułu wykonania budżetu
stosunkiem głosów:

Za – 11 głosów

Przeciw – 2

Pan Wójt podziękował za udzielenie
absolutorium Pani Skarbnik, Pani Sekretarz
oraz wszystkim pracownikom a także Radym.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę.

Wznowienie obrad.



Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Ciechanów.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej Gminy Ciechanów. poinformowała,
że plan dochodów po zmianach wynosi
41.528.434,24 zł, w tym dochody bieżące
38.543.434,24 zł, dochody majątkowe
2.985.000,00 zł. Plan wydatków po zmianach
wynosi 45.028.434,24 zł, w tym wydatki
bieżące 32.946.301,78 zł oraz wydatki
majątkowe 12.082.132,46 zł.     

            W roku 2022 limit na przedsięwzięcia
przyjęto w kwocie 13.609.597,00 zł, w tym na
wydatki bieżące 4.189.597,00 zł oraz na
wydatki majątkowe w kwocie 9.420.000,00 zł. 

Dokonuje się zmian w zadaniach wieloletnich
(w planach przedsięwzięć wydatków
bieżących) w zadaniu pn. „Bieżące utrzymanie 
dróg gminnych zadanie nr 1 –poprawa 
infrastruktury drogowej" o łącznych



nakładach 1.462.000,00 zł, zwiększa się plan
limitu na w rok 2022 do kwoty 662.000,00 zł.
natomiast w planach przedsięwzięć wydatków
majątkowych wprowadza się zmianę:
dokonuje się zwiększenia limitu wydatków pn.
„Budowa, rozbudowa i modernizacja sieci
wodociągowych w gminie Ciechanów” o kwotę
1.500.000,00 zł celem zabezpieczenia udziału
środków własnych (w tym 500.000,00 zł
wolnych środków) w realizacji zadania z
programu Rządowy Fundusz Polski Ład:
Program inwestycji strategicznych do kwoty
łącznej 5.500.000,00 zł Różnica między
dochodami a wydatkami, stanowi deficyt
budżetu w kwocie 3.500.000,00 zł, który
zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z
wolnych środków w kwocie 3.500.000,00 zł.
Przychody w kwocie 2.120.000,00 zł, którymi
są wolne środki, przeznacza się na rozchody z
tytułu planowanej spłaty rat kredytu w kwocie
2.120.000,00 zł. Przychody budżetu w
wysokości 5.620.000,00 zł, rozchody w
wysokości 2.120.000,00 zł.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym



jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Gminy Ciechanów

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 
2022.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w
sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy
Ciechanów na rok 2022. Poinformowała, że
plan dochodów budżetu gminy nie uległ
zmianie i wynosi 41.528.434,24 zł, w tym:
dochody bieżące w kwocie 38.543.434,24 zł;
dochody majątkowe w kwocie 2.985.000,00 zł.
Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła
zmiany w poszczególnych działach.

 Plan po zmianach wydatków budżetu gminy
ogółem wynosi 45.028.434,24 zł, w tym:
wydatki bieżące w kwocie 32.946.301,78 zł;
wydatki majątkowe w kwocie 12.082.132,46
zł. Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła
zmiany w poszczególnych działach.

Różnica między dochodami a wydatkami,



stanowi deficyt budżetu w kwocie
3.500,000,00 zł, który zostanie pokryty
przychodami pochodzącymi z wolnych
środków w kwocie 3.5000,00 zł.

 Przychody w kwocie 2.120.000,00 zł, którymi
są wolne środki, przeznacza się na rozchody z
tytułu planowanej spłaty rat kredytu w kwocie
2.120.000,00 zł.

Radny Petrykowski odnośnie zwiększeń o 1,5
mln zł na budowę odcinka sieci wodociągowej
i kanalizacji …, zapytał, czy to jest z przetargu
z Polskiego Ładu?

Pani Skarbnik potwierdziła.

Radny Petrykowski powiedział, że nazwa
przetargu jest inna niż nazwa przetargu z
Polskiego Ładu – Budowa, rozbudowa i
modernizacja sieci wodociągowych. Nie ma nic
o kanalizacji.



Pani Skarbnik odpowiedziała, że takie
nazewnictwo zostało podane w momencie
wprowadzania tego zadania.

Radny Petrykowski powiedział, że na stronie
przetargów w nazwie nie ma nic o kanalizacji.
Zapytał, czy tej nazwy nie powinniśmy
zmienić, żeby były zgodne?

Pani Skarbnik poinformowała, że wprowadzi
zmianę dot. zgodności w nazwie zadania
zgodnie z przetargiem.

Radny Petrykowski zwrócił uwagę, że przy
zadaniu dot. budowy studni w Gumowie
również nazwa zadania różni się od nazwą
przetargu.

Pani Skarbnik zobowiązała się dostosować
nazwę zadania. Powiedziała, że Radny
Petrykowski ma słuszną uwagę, ponieważ
nazwy muszą być spójne.



Radny Petrykowski zapytał Wójta odnośnie
budowy miejsc parkingowych przy Urzędzie
Gminy, zapytał, ile będzie tych miejsc?

Pan Wójt odpowiedział, że zgodnie z
projektem 11-12.

Radny Petrykowski zapytał o koszt parkingu.

Pan Wójt odpowiedział, że przeznaczona
kwota to 100 000,00 zł, ale dokładna cena
będzie znana po wyborze wykonawcy.

Radny Petrykowski porównał zadanie –
budowę miejsc parkingowych w Ujazdówku za
kwotę 40 000,00 zł.

Pan Wójt odpowiedział, że tam dochodzi
jeszcze fundusz sołecki.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
zmian w uchwale budżetowej Gminy
Ciechanów na rok 2022.

Ad. 14 Przyjęcie sprawozdania z realizacji 
Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy w 



Rodzinie w Gminie Ciechanów za rok 2021.

Pani Sekretarz przedstawiła sprawozdanie z
realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie
Ciechanów za rok 2021, które zostało
szczegółowo omówione na Komisjach Stałych
przez Panią Kierownik GOPS Iwonę
Łukaszewską

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie przyjęła sprawozdanie z
realizacji Gminnego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie
Ciechanów za rok 2021.

Ad. 15 Przyjęcie sprawozdania z zakresu 
realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 
za rok 2021.

Pani Sekretarz przedstawiła sprawozdanie z
zakresu realizacji zadań z zakresu wspierania
rodziny za rok 2021, które zostało
szczegółowo omówione na Komisjach Stałych



przez Panią Kierownik GOPS Iwonę
Łukaszewską

 

 

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie przyjęła sprawozdanie z zakresu
realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny
za rok 2021.

Ad. 16 Przyjęcie Oceny Zasobów Pomocy 
Społecznej za 2021 r.

Pani Sekretarz przedstawiła Ocenę Zasobów
Pomocy Społecznej za 2021 r., która także
została szczegółowo omówiona na Komisjach
Stałych przez Panią Kierownik GOPS Iwonę
Łukaszewską.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie przyjęła Ocenę Zasobów Pomocy
Społecznej za 2021 r.



Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie trybu i 
harmonogramu opracowania projektu 
Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów do roku 
2030, w tym trybu jej konsultacji.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie trybu i harmonogramu opracowania
projektu Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów
do roku 2030, w tym trybu jej konsultacji.
Poinformowała, że Rada Gminy Ciechanów
podjęła uchwałę w sprawie określenia trybu i
harmonogramu opracowania projektu
Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów do roku
2030, w tym trybu jej konsultacji w dniu 28
stycznia 2021 roku. Jednakże z uwagi na brak
możliwości zrealizowania harmonogramu prac,
uchwała przewiduje zmianę załącznika
wprowadzając aktualizację terminów prac nad
opracowaniem Strategii. Terminy nie zostały
zrealizowane z uwagi na ogłoszony stan
epidemiologiczny na terenie kraju i brak
możliwości zrealizowania poszczególnych prac
związanych z procedurą realizacji Strategii, w
tym przede wszystkim przeprowadzenia



konsultacji społecznych. Mając powyższe na
względzie, podjęcie przedmiotowej uchwały
jest celowe i uzasadnione.

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
trybu i harmonogramu opracowania projektu
Strategii Rozwoju Gminy Ciechanów do roku
2030, w tym trybu jej konsultacji.

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie 
ekwiwalentu pieniężnego dla członków 
ochotniczych straży pożarnych.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie ekwiwalentu pieniężnego dla
członków ochotniczych straży pożarnych.
Poinformowała, że w związku ze zmianą
ustawy o ochotniczych strażach pożarnych
zachodzi konieczność podjęcia nowej uchwały
regulującej wysokość ekwiwalentu
pieniężnego dla strażaków ratowników,
zgodnie z obowiązującymi przepisami w tym
zakresie. Powiedziała, że na posiedzeniach
Stałych Komisji Rady Gminy Radni przyjęli
zmianę stawek – za udział w akcji – 30 zł



(stawka w projekcie uchwały – 25 zł), za udział
w szkoleniu 2 zł (stawka w projekcie uchwały –
4 zł).

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
ekwiwalentu pieniężnego dla członków
ochotniczych straży pożarnych.

 

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne użyczenie części 
nieruchomości w miejscowości Rydzewo.

Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne
użyczenie części nieruchomości w
miejscowości Rydzewo. Poinformowała, że
użyczenie nieruchomości Powiatowi
Ciechanowskiemu na okres 5 lat, położonej w
miejscowości Rydzewo i oznaczonej w
ewidencji gruntów numerem 211/1
uzasadnione jest koniecznością prowadzenia
inwestycji pn. „Rozbudowa drogi powiatowej
Nr 2351 W Unikowo-Modła-Sulerzyż przejście



przez Rydzewo. W związku z powyższym
podjęcie uchwały jest zasadne.

Pan Wójt dodał, że Zarząd Powiatu, oprócz
przebudowy tej drogi chce urządzić teren)
naprzeciwko świetlicy wiejskiej w Rydzewie
(nasadzenia oraz położenie kostki brukowej).

Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie
wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie
części nieruchomości w miejscowości Rydzewo.

Ad. 20 Wolne wnioski i zapytania.

Pan Wójt podziękował Pani Skarbnik za
sporządzenie Sprawozdania finansowego
gminy Ciechanów za 2021 rok oraz
sprawozdania z wykonania budżetu za 2021
rok zaś Pani Sekretarz za opracowanie
Raportu o Stanie Gminy Ciechanów za rok
2021.

Ad. 21 Odpowiedzi na pytania i wnioski.

Pan Wójt udzielił odpowiedzi w pkt. 5.



Ad. 22 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim za przybycie i zamknął XLII Sesję
Rady Gminy Ciechanów.

 

  
Protokołowała                                                                 
   Przewodniczący Rady Gminy

  Małgorzata
Sochacka                                                        
Eugeniusz Olszewski


